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Vragen: 
 
Hierbij een aantal politieke vragen over het proces richting bestemmingsplan aan de Rietstraat.  
  

• Wat heeft de wethouder afgesproken met Mercatus over het te volgen participatietraject 
richting bestemmingsplan aanvraag?  

Antwoord: 
Er is met Mercatus afgesproken dat zij de buurt actief informeert over vervolgstappen en 
Mercatus maakt hiervoor een communicatieplan. Mercatus is met haar huurders en 
aanwonenden in gesprek en en er is een bewonerscommissie opgericht,  die als 
gesprekpartner dient.. Zie recente nieuwsbrief. 
  

• Heeft Mercatus na het aannemen van het stedenbouwkundig ontwerp al weer contact gezocht 
met de buurt*?  

Antwoord: 
Mercatus informeert de buurt en is met de buurt in gesprek vanuit de context van het 
stedenbouwkundige plan. Alle huurders  die dit willen, zijn opnieuw persoonlijk bezocht. Zie 
recente nieuwsbrief. 
 

• Is de wethouder het met de Politieke Unie eens dat er op het gebied van participatie een 
verbeterslag gemaakt moet worden richting een aanvraag van een bestemmingsplan? 

*Onder de buurt verstaan wij, de Rietstraat, Zeebiesstraat, Hoefbladstraat. 
Antwoord: 
Communicatie /participatie met de omgeving heeft de aandacht van Mercatus.  
Het is bekend dat bijvoorbeeld van de Hoefbladstraat een deel van het stedenbouwkundige 
plan dat vastgesteld is, niet wenselijk vindt. Dit is opgehaald in het participatietraject. Het 
stedenbouwkundige plan is nu vertaald in bestemmingsplannen. Hierop kunnen bewoners 
reageren.  
 
 

Datum beantwoording vragen: 22 december 2023 

Contactpersoon: N. van der Ende 

 
 

https://raad.noordoostpolder.nl/Documenten/41-04-Mercatus-Nieuwsbrief-Rietstraat-Zeebiesstraat-december-2023.pdf

